

BZ-300充电式电动液压钳 铜鼻子压接钳

产品名称	BZ-300充电式电动液压钳 铜鼻子压接钳
公司名称	乐清市威仕电气有限公司
价格	5683.00/个
规格参数	品牌:iwiss 型号:bz-300 加工定制:是
公司地址	中国 浙江 乐清市 柳市镇柳翁西路331号9楼
联系电话	86 577 61786606 13968788517

产品详情

bz-300电动式液压钳充电式液压钳电动压线钳150mm²铜铝压接

bz-300电动式液压钳，压接头可以在纵轴进行350°的轻松旋转，使其可进入狭窄的角落工作

bz-300 battery crimping tool for 16-300mm² cables

for crimping 16,25,35,50,70,95,120,150,185,240,300mm² lugs

型号: bz-300

电池压接工具16-300mm²

微型计算机系统——在压接时自动检测压力，双重安全保护。

压力自动释放功能——在压力达到最大时，将停止工具冲压的动力并释放90%的压力

配备了一个双活塞泵，快速接触压接物后，在压接过程中自动提供更高的压力。

为了更好的进入狭窄的角落和其他困难的工作区域，压接头可在纵轴周围350°轻松旋转。

如果偏离了设定操作压力或电量过低被确认时，信号声将响起并伴随红色显示闪烁。

一键控制——按下开关按钮进行工作，松开一半的开关意味着停止压接的动力，完全松开开关意味着活塞恢复到最初的位置。

锂电池没有记忆效应也不自动放电，即使长时间没有运转，工具也随时可以运转。与镍氢电池相比锂电池具有更低地功率重量比，表现为多50%的电量和更短的充电周期。

当工具在超过60° 的温度下长时间的工作时，一个温度传感器自动使工具停止工作并且故障信号会响起，这意味着工具无法正常工作直到温度恢复正常。

item no: bz-300

battery crimping tool 16-300mm²

micro computer control system-automatically detect the pressure when it is crimping, with double safety protect.

pressure released automatically function-the tool stop forcing the pressing and release 90% pressure when the pressure reached maximum.

the tool equipped with a double piston pump which characterized by a fast approach towards the connecting material and transfer to high pressure automatically by slow crimping.

the crimping head can be smoothly turned by 350° around the longitudinal axis in order to gain better access to tight corners and other difficult working areas.

if a deviation from the set operation pressure or low battery charges is identified, an acoustic signal sounds and a red display flashes.

one key control-press the trigger to start working, half loosing the trigger means stop forcing pressure, loosing fully means piston return to the original position.

li-ion batteries do neither have a memory effect nor self discharge. even after long periods of no operation, the tool is always ready to operate. in addition we see a lower power weight ratio with 50% more capacity and shorter charging cycles compare to nimh batteries.

a temperature sensor makes the tool stop working automatically when the temperature over 60 under long time working, the fault signal sounds, it means the tool can ' t continue work until the temperature reduced to the normal.

本产品的品牌是iwiss，型号是bz-300，加工定制是是，名称是BZ-300充电式电动液压钳，适用范围是16-300mm²，规格是300